

香港管弦樂團

HONG KONG PHILHARMONIC ORCHESTRA

Jaap van Zweden Music Director

BBC《地球冰失》音樂會

frozen planet IN CONCERT

with the HK PHIL conducted by BENJAMIN NORTHEY

A CINEMATIC JOURNEY WITH LIVE MUSIC 以現場音樂領航的影像旅程







frozen planet IN CONCERT

with the HK Phil

3 & **4**.6.2016

Benjamin Northey 指揮 conductor

A CINEMATIC JOURNEY WITH LIVE MUSIC 以現場音樂領航的影像旅程

www.hkphil.org

英國BBC與港樂的影像音樂會載譽回歸。是次與觀眾 前往極地冰川,被一片亮麗的皚皚白雪包圍,與魁梧 的北極熊、可愛的企鵝及巨大的鯨魚共度一晚視聽饗 宴,重新發現地球的魅力。

Follow the HK Phil on

Travel to the ends of the earth on an extraordinary cinematic journey to witness the extreme conditions, incredible beauty, and mystical creatures of the polar regions. Polar bears, funny and lovable penguins, and majestic whales – all in concert with the Hong Kong Philharmonic Orchestra.



Benjamin Northey 羅菲 羅菲2006年由歐洲返回澳洲,旋即躋身澳洲樂壇重要人物之列。他自2011年起出任 墨爾本交響樂團副指揮並曾與各地樂團合作,當中包括倫敦愛樂樂團、薩爾斯堡莫 扎特音樂學院樂團、紐西蘭交響樂團及倫敦南岸交響樂團等。2015年起,羅菲擔任 基督城交響樂團總指揮。

Since returning to Australia from Europe in 2006, Northey has rapidly emerged as one of Australia's leading musical figures. Since 2011, he has held the position of Associate Conductor of the Melborune Symphony Orchestra. In 2015, he became the Chief Conductor of the Christchurch Symphony Orchestra. He made his mark through his many critically-acclaimed appearances with the London Philharmonic Orchestra, The Mozarteum Orchestra Salzburg, The New Zealand Symphony Orchestra and the Southbank Sinfonia of London.

